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آب روستای ثمر دشت شهرستان خنداب پایدار شد
اراک- خبرنگار امروز- ســید محسن موسوی: 
در راستای اجرای طرح جهاد آبرسانی وضعیت 
آب شرب روستای ثمردشت شهرستان خنداب 

بهبود یافت.
محمدرضا نعیمی مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان خنداب 
با اعلام این خبر گفت : آبرسانی به روستای ثمردشت از توابع 
شهرستان خنداب با اجرای 1600 متر خط انتقال آب ، شبکه 
گذاری داخلی به طول 2900 متر و واگذاری 70 فقره انشعاب 

آب انجام گردید.وی در ادامه اظهار داشت: روستای ثمردشت یکی از دو روستای شهرستان خنداب است 
که در راستای اجرای طرح جهاد آبرسانی از مجتمع کمر آب از آب شرب سالم و پایدار بهره مند شده است.
نعیمی اعتبار آبرسانی به دو روستای کمر آب و ثمردشت را 100 میلیارد ریال عنوان کرد و افزود: اجرای 
3 کیلومتر خط انتقال آب احداث سه باب مخزن ذخیره آب با ظرفیت 500 متر مکعب ،حفر و تجهیز یک 
حلقه چاه آب با آبدهی 10 لیتر بر ثانیه و یک باب ایستگاه پمپاژ با ظرفیت 3 لیتر بر ثانیه از دیگر اقداماتی 

است که در راستای اجرای این طرح انجام شده است.

 قطار پیشرفت پروژه های شهری 
در گرگان سرعت گرفت

شهردار گرگان گفت: پنج پروژه شهری امروز به نیت شهدای پنجم آذر گرگان با 
حدود 20 میلیارد تومان سرمایه گذاری افتتاح شد تا قطار پیشرفت سرعت بگیرد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، سید محمدرضا سیدالنگی در آئین افتتاح متمرکز پنج 
پروژه عمرانی، خدماتی و ورزشی که به مناسبت هفته بسیج و پنج آذر روز ملی گرگان برگزار شد، اظهار 
کرد: قطار پیشرفت پروژه های شهری در گرگان سرعت گرفت.وی ارزش ریالی پروژه های شهری در 
گرگان را حدود 200 میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: این پروژه ها به نیت شهدای پنجم آذر اجرا شد و 
تقدیم مردم شهر انتظار در گرگان می شود تا از آن بهره مند شوند.شهردار گرگان ابراز امیدواری کرد با 
تصویب پروژه های شهری در کمیته تطبیق فرمانداری گرگان روند پروژه های شهری سرعت بیشتری 
به خود خواهد گرفت.سیدالنگی بیان کرد: پروژه های بزرگی تا دهه فجر امسال کلنگ زنی می شود 
که تا یکسال آینده به بهره برداری خواهد رسید ما معتقد هستیم زمانی که همدلی و وفاق بین مدیران 
تقویت شود نفع آن به جامعه تعمیم داده خواهد شد.پروژه های گرگان امروز با حضور مسئولان شهری 
از جمله فرماندار، سرپرست فرمانده سپاه شهرستان، شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر گرگان 
افتتاح و مورد بهره برداری قرار گرفت.بازگشایی باند کندرو، کمربندی و اتصال به بلوار خلیج، بهسازی 
فاز یک پیاده رو پارک جنگلی النگدره، بهره برداری از پارک دانشسرا، آکادمی استعدادیابی بسکتبال 

شهرداری و رونمایی از المان آتش نشانی پروژه هایی بودند که ظهر امروز به بهره برداری رسیدند.

 اجرای مرحله سوم گشت مشترک طرح نظارتی
بر مجتمع های خدمات رفاهی

اراک- خبرنگار امروز - سید محسن موسوی: 
رئیــس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی شهرستان زرندیه گفت: مرحله 
سوم گشــت مشــترک بازدید نمازخانه ها و 
خدمات   مجتمع های  بهداشتی  سرویس های 
رفاهــی و واحدهــای بین راهــی محورهای 

مواصلاتی آغاز شد.
به گــزارش روابط عمومــی اداره کل میراث فرهنگــی، 

گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی، زهرا رنجبر روز 6 آذر 1402 با اعلام این خبر افزود: اجرای 
مرحله ســوم گشت مشترک با حضور نمایندگان ادارات استانداری مرکزی، راهداری، حمل و نقل 
جاده ای، شبکه بهداشت و درمان و اداره کل میراث فرهنگی از مجتمع های خدمات رفاهی و واحدهای 

پذیرایی و بین راهی به صورت تخصصی انجام شد. 
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان زرندیه با اشاره به اینکه در این 
بازرسی ها رعایت شیوه نامه های بهداشتی، داشتن نرخ نامه، ارائه خدمات با کیفیت مناسب از مواردی 
است که مد نظر قرار میگیرد افزود: بازدید روز گذشته که در محور اتوبان ساوه_تهران و بالعکس انجام 
شد از 4 مجتمع خدمات رفاهی بازدید به عمل آمد که 2 واحد تشویق، به یک واحد تذکر شفاهی 
داده شــد و یک واحد در حال بازسازی سرویس های بهداشتی است. رنجبر گفت: وجدان کاری به 
منظور ارائه خدمات بهتر به مسافران از مسائلی است که تمام افراد ارائه دهنده خدمات به مسافران 

باید به آن توجه داشته باشند.
او اضافه کرد: نظارت بر کیفیت و کمیت خدمات، ارایه سرویس مناسب به مسافران و کنترل رعایت 

بهداشت در مجتمع های خدمات رفاهی توسط کارشناسان استان انجام می شود.

 قرارداد متمم تسهیلات 
در ۳ پروژه نهضت ملی مسکن شهر ساوه انجام شد

اراک- خبرنگار امروز- ســید محسن موسوی: 
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان مرکزی با 
بیان اینکه قرارداد متمم تســهیلات در ۳ پروژه 
نهضت ملی مسکن شهر ساوه انجام شد، گفت: 
تسهیلات مســکن ۵۵0 میلیون تومان است و 
به صورت مرحله ای درحین اجرای فوندانسیون 

پرداخت می شود.
به گزارش پایگاه خبری وزارت را وشهرســازی) اســتان 

مرکزی(، حمید انعامی مدیرکل راه و شهرسازی استان مرکزی گفت: با توجه به اینکه پروژه های مسکن 
ملی در برخی شهرها در مراحل پایانی است، قرارداد متمم تسهیلات در 3 پروژه شهر ساوه انجام شده 
است.وی افزود: برای پروژه 3۸4 واحدی کوی علوی، 4۸4 کوی فجر و 9۸0 واحدی بلوار بهشتی در 
ساوه عقد قرارداد متمم مشارکت انجام شده و تسهیلات در مسیر پرداخت است.انعامی ادامه داد: در اراک 
نیز عقد قرارداد متمم برای پروژه های شرکت های نارنجستان و آرش ارمه در کوی شهید سلیمانی انجام 
شده و امیدواریم به زودی این متمم پرداخت شود.وی با اشاره به پروژه ۸112 واحدی اراک گفت: بعد از 
کاهش قرارداد شرکت کیسون، با سه شرکت نارنجستان و آرش ارمه و دژدیس سپاهان عقد قرارداد شد 
و طی جلسه ای با حضور مدیرکل پایش پروژه های نهضت ملی در وزارت راه و شهرسازی و مدیر بانک 
های اصلی کشور مقرر شد عقد قرارداد مشارکت پروژه های 1200 واحدی انجام شود.انعامی خاطرنشان 
کرد: در این جلسه مقرر شد که کیسون در حوزه تسهیلات پروژه 2392 واحدی با بانک تجارت، آرش 
ارمه با برای 2400 واحد، با بانک مسکن، شرکت نارنجستان برای 1560 واحد با بانک اقتصاد نوین و 
شرکت دژدیس سپاهان برای 1500 واحد با بانک های رفاه و صادرات عقد تسهیلات مشارکت داشته 
باشند.وی بیان کرد: تسهیلات مسکن 550 میلیون تومان است و به صورت مرحله ای پرداخت می شود 
به این شکل که مرحله نخست در مرحله اجرای فوندانسیون پرداخت می شود که اکنون شرکت کیسون 
می تواند مرحله نخست را دریافت کند.انعامی ادامه داد: امیدواریم بتوانیم در هفته آینده پرداخت مرحله اول 

تسهیلات را به این شرکت داشته باشیم. 

مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران عنوان کرد:
 افزایش سطح پوشش ایمنی 

برای دست یابی به حداکثر توسعه
سطح پیشرفت ایمنی رابطه تنگاتنگی با توسعه 
دارد، لذا در کشورهای پیشرفته، یکی از اهداف، 
حداکثر کردن سطح پوشش ایمنی برای دست 

یابی به حداکثر توسعه می باشد.
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مازندران، قاسم 
مایلی رستمی  مدیر عامل شرکت گاز استان مازندران ضمن 
بیان مطلب فوق اظهار کرد: ایمنی را مصونیت در برابر آسیب 
های ناشی از حوادث، اعم از طبیعی و غیرطبیعی معنا کرده اند. 

از آن جایی که نمی توان به ایمنی به صورت صد در صد دست یافت، کارشناسان معمولاً از اصلاحاتی 
نظیر »ارتقای ایمنی« و »سطح پیشرفت ایمنی« استفاده می کنند.  

مایلی رستمی افزایش ضریب ایمنی در شرایط حساس کنونی را با اهمیت برشمرد و اضافه کرد: حوزه 
ایمنی و حفاظت بایستی آماده باش دائمی داشته باشد چرا که در زمان بروز حوادث و شرایط اضطراری به 
واکنش سریع و منطقی نیازمند بوده و نقش حساس و کلیدی HSE  در چنین زمان هایی مشهود است.
مدیرعامل شــرکت گاز استان مازندران حوزه فعالیت HSE را بسیار گسترده دانست و بیان داشت: 
انجام وظایف در حوزه پدافند غیرعامل، نظارت بر نحوه عملیات اجرایی شــبکه و انشعابات، بهداشت 
کارکنان، حفاظت محیط زیست، کنترل و نظارت بر وضعیت ساختمان ها و تجهیزات نیاز به همت و 

تلاش چندین برابر دارد.
در ادامه ، حسین زاده رئیس امورHSE شرکت گاز مازندران، در ارتباط با وظایف اصلی واحد ایمنی 
و آتش نشانی گفت : وظایف واحد ایمنی و آتش نشانی در صنعت گاز بسیار حائز اهمیت بوده و  ایمنی 
و بهداشت سیستمی است متشکل از چهار عنصر انسان ، محیط ، تجهیزات و مواد و هدف اصلی این 
سیستم، حذف، پیشگیری، کنترل حوادث و بیماری ها می باشد که جهت جلوگیری از ظهور و بروز 

مخاطرات، آموزش های لازم به کارکنان و مشترکین، مد نظر این واحد قرار گرفته است.
وی ضمن بر شمردن اهمیت ایمنی در کار ، اظهار داشت : امروزه در دنیا به سیستم ایمنی با دیدگاه 
علمی و پیشرفته نگریسته می شود  که در آن کنترل مجموعه بهداشت، محیط زیست و تغییرات محیط 
بسیار سختگیرانه مورد توجه است در صنعت گاز نیز هدف پیشگیری از حوادث افراد و تاسیسات و افزایش 
راندمان کار ، حفظ محیط زیست و بهداشت کار و نهایتاٌ تامین مستمر ، مداوم  و با کیفیت و استاندارد و 
اقتصادی جریان گاز به منظور رضایت مشترکین است. حسین زاده در پایان ، ضمن تشکر از  مدیر عامل 
شرکت گاز استان مازندران و تشکر از توجه ویژه مدیریت به امور HSE  بیان داشت: تمام سعی و تلاش 
کارکنان این مجموعه جلوگیری از بروز حوادث بوده و با بازدیدهای متوالی ، تنظیم و تکمیل فرم های 

شبه حادثه سعی دارد خطاها به حداقل ممکن کاهش یابد.

اخبار کوتاه 

فرهادی : همایش  الهه   - کرمانشــاه  
تجلیل از کارفرمایان برتر استان با حضور 
مصری نماینده مردم کرمانشاه در مجلس 
شورای اســلامی، محمدی سرپرست 
معاونــت هماهنگــی امــور اقتصادی 
اســتانداری، کاکایی مدیــرکل تامین 
اجتماعی استان، حجتی پور مدیر درمان 
تامین اجتماعی استان، حجت الاسلام 
والمسلمین سلیمانی معاون اجتماعی و 

فرهنگی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان، مرزی دبیر 
خانه صنعت و معدن استان، روُسای شعب تابعه و کارفرمایان 

برتر استان برگزار شد.
در ابتدای این همایش مدیرکل تأمین اجتماعی استان ضمن تقدیر از کارآفرینان 
عرصه کار و تولید اظهارداشت: صاحبان اصلی سازمان تأمین اجتماعی کارگران و 
کارفرمایان هستند که هم افزایی این دو قشر در بالندگی سازمان تأمین اجتماعی 

برای ارائه خدمت به مخاطبان خود بسیار مهم و حیاتی است.
اسکندر کاکایی هدف از این همایش را تقویت تعاملات سازمان تأمین اجتماعی 
با جامعه کارفرمایی عنوان کرد و افزود: کارفرمایان به عنوان یکی از اصلی ترین 
شرکای اجتماعی سازمان نقش بسزایی در تأمین منابع و ایفای تعهدات سازمان 

تأمین اجتماعی بر عهده دارند.
وی اضافه کرد: کارفرمایان ضمن اینکه با کارآفرینی و سرمایه گذاری بانیان 
اصلی اشتغال زایی و رشد اقتصادی کشور هستند، با پرداخت 23 درصد حقوق 
پرسنل خود به عنوان حق بیمه ماهیانه، امنیت اجتماعی، آسایش و آینده این قشر 

خدوم را هم تضمین می کنند.
کاکایی با بیان اینکه 54 درصد جمعیت کشور تحت پوشش سازمان تأمین 
اجتماعی قرار دارد اظهارداشت: مجموع بیمه شدگان اصلی تامین اجتماعی کشور 
حدود 15 میلیون نفر است و 4.5 میلیون نفر هم بازنشسته داریم که ماهانه نزدیک 

به 43 هزار میلیارد تومان مستمری به آنها پرداخت می شود.
وی تعداد بیمه شدگان تامین اجتماعی استان را 264 هزار نفر عنوان کرد و افزود: 
تعداد مستمری بگیران تامین اجتماعی استان نیز  ۸5 هزار نفر هستند که ماهانه 

حدود 543 میلیارد تومان مستمری به آنها پرداخت می شود.
کاکایی با اشاره به اینکه بیش از 20 هزارو ۸00 کارگاه و کارفرما تحت پوشش 
تامین اجتماعی در استان داریم اظهار کرد: تمام تعهدات سازمان تأمین اجتماعی 
تاکنون پرداخت شده و با همت مدیران تأمین اجتماعی در هشت ماهه امسال 

بدون استقراض از بانک، حقوق بازنشستگان به موقع پرداخت شده است .
مدیرکل تامین اجتماعی استان در ادامه به چند چالش پیش روی تأمین اجتماعی 
اشــاره و عنوان کرد: بازنشستگی پیش از موعد بدلیل سخت و زیان آور بودن 
کار یکی از مهمترین این چالش هاست که بار مالی فراوانی به تأمین اجتماعی 
تحمیل می کند و متأسفانه شاهدیم کسانی که بدین صورت بازنشسته می شوند 
در کارگاه های دیگر مشغول به کار شده و اشتغال نیروهای جوان را به مخاطره 

می اندازند.
کاکایی با بیان اینکه فلسفه اصلی سخت و زیان آور محسوب شدن مشاغل 
این است که شرایط محیط کار اصلاح شود افزود: متاسفانه به این موضوع توجه 

چندانی نمی شود.
وی ازداوج و طلاق های ســوری و وجود کارگاه هایی که عملا وجود خارجی 

ندارند را از دیگر چالش های پیش روی تامین اجتماعی برشمرد و عنوان کرد:
چنین مواردی که متاســفانه شاهد افزایش آنها هستیم موجب شده تا منابع 

سازمان تأمین اجتماعی تحت الشعاع قرار گرفته و ما را با مشکل مواجه کند.

مدیرکل تامین اجتماعی استان در پایان با بیان 
اینکه موافق همســان ســازی حقوق مستمری 
بگیران هســتیم اما به شرط اینکه منابع مالی آن 
تامین شود گفت: با پرداخت یکسال از طرف دولت 
این مشکل حل نمی شود و چون این افزایش حقوق 
سال ها ادامه دارد، لازم است پشتوانه مالی آن نیز 

تأمین گردد.
در ادامــه نماینده مردم کرمانشــاه در مجلس 
شــورای اســلامی با بیان اینکه رکــن اصلی 
تأمیــن اجتماعی کارفرمایان هســتند اظهارداشــت: کارفرمایــان با تامین 
معــاش و زندگی کارگران، ســالانه مبالغ زیــادی را بــه دولت کمک می 
 کنند اما متاســفانه متناســب با خدماتی که ارائه می دهند، حرمت آنها حفظ 

نمی شود و لذا همه دستگاه های اجرایی باید حرمت کارفرمایان را بگیرند.
عبدالرضا مصری با اشاره به اینکه در اصل دوم قانون اساسی و در کنار پنج اصل 
اعتقادی، موضوع حفظ کرامت انسانها قرار دارد افزود: انسانها در زمان کهولت 
بیش از دوران جوانی به کرامت نیاز دارند و امروز نظام بیمه ای کشور می تواند به 

افزایش کرامت انسانی در جامعه کمک کند.
وی اظهارکرد: نظام تأمین اجتماعی، کرامت بخش و آرامش بخش است و لذا با 
توجه به اینکه کارفرمایان خود باعث حفظ کرامت عده زیادی شده اند. به همین 

نسبت باید شأن و کرامت کارفرمایان حفظ شود.
مصری با بیان اینکه تأمین اجتماعی در قانون گذاری بسیار ضعیف عمل کرده 
تصریح کرد: می توان برای چالش های این سازمان قوانین جدیدی تصویب کرد 

تا از میزان ضررهای آن کاست.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری کرمانشاه نیز در ادامه این 
همایش ضمن خرسندی از کاهش نرخ بیکاری کرمانشاه گفت: خوشبختانه در 
بهار و تابستان امسال کاهش نرخ بیکاری استان را شاهد بودیم و بعد از سال ها از 

رتبه اول بیکاری کشور فاصله گرفتیم.
عبدالوحید محمدی کاهش نرخ بیکاری همزمان با افزایش پوشش بیمه تامین 
اجتماعی در کرمانشاه را بیانگر بهبود وضعیت اشتغال در استان برشمرد و افزود: 
بخشی از کاهش نرخ بیکاری استان را مدیون تلاش کارفرمایان و سرمایه گذاران 

هستیم.
محمدی یکــی از چالش های جدی پیــش روی کارفرمایــان را بدهی به 
دستگاه های خدمات رسان، تأمین اجتماعی، امور مالیاتی و... در عین مطالباتی که 
از بخش های مختلف دولتی دارند دانست و تاکید کرد: برای حل این مشکل نیاز 

داریم موضوع »تهاتر« به صورت قانمونمند و جدی تر اجرایی شود.
وی با بیان اینکه توسعه اقتصادی استان حائز اهمیت است گفت: توسعه پوشش 
بیمه و بیمه پردازی از ملزومات آن اســت و یکی دیگر از مواردی که توســعه 
اقتصادی به آن گره خورده امنیت است که خوشبختانه ما در کشور در این زمینه 
شرایط بسیار خوبی داریم. سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
کرمانشاه در پایان تصریح کرد: تلاش کردیم با استفاده از ظرفیت های قانونی 
موجود از جمله در قالب جلسات ستاد تسهیل تاحد امکان مشکلات پیش روی 

کارفرمایان را برطرف نماییم.
در پایان این جشــنواره از 6 کارفرمای برتر اســتان از جمله یوسف شکوهی 
کارفرمای سردخانه دو منظوره، نبی رسولی کارفرمای واحد تولید آسفالت، توفیق 
فرخی کارفرمای شرکت تعاونی خوراک دام، علی خسروی کارفرمای شرکت 
تولید کاغذ معدنی، کامران عبدالله کارفرمای شرکت پرتو گسترش کازیو و محمد 
ملکی کارفرمای شرکت ایران خودرو کرمانشاه که به عنوان کارفرمای برتر ملی 

نیز شناخته شده تجلیل شد.

یزد- صادقی مقدم- شهردار یزد با بیان اینکه شهرداری بسیاری 
از پروژه هایی که سال ها معطل مانده بود را به جریان انداخته است، 

گفت: پروژه بلوار آیت الله ابوترابی امسال تکمیل می شود.
ابوالقاســم محی الدینی در دومین نشست هم اندیشی اعضای شورای اسلامی 
شهر، شهردار و مدیران شهرداری یزد، اظهار کرد: یکی از پروژه هایی که در طول 
سال های گذشته نیمه تمام مانده بود، بلوار آیت الله ابوترابی )ره( بود.وی افزود: پروژه 
آیت الله ابوترابی با توجه به توافقی که با اوقاف صورت گرفت در حال حاضر مراحل 
پایانی خود را دنبال می کند.شهردار یزد خاطرنشان کرد: پروژه ایرج افشار و طرح 
فضای سبز راه آهن دو موضوعی است که پیگیری لازم را در ارتباط با آن انجام 

دادیم و از اعضای شورای اسلامی شهر می خواهیم که به عنوان یک مطالبه این 
موضوع را پیگیری کنند.محی الدینی تاکید کرد: در صورتی که ایرج افشار در اختیار 
شهرداری قرار گیرد، به طور قطع ما تا پایان سال این بلوار را به زیر آسفالت می بریم و 
از آن بهره برداری لازم را خواهیم کرد.وی تصریح کرد: با اجرای این بلوار، سال آینده 
تکمیل رینگ دوم شهر یزد را دنبال خواهیم کرد تا بتوانیم در حوزه مدیریت ترافیک 
در سطح شهر نتایج بهتری را شاهد باشیم.شهردار یزد با اشاره به پروژه اکوپارک یزد 
ادامه داد: با اقدامات صورت گرفته از سوی شهرداری یزد، این پروژه در فاز نخست 
با پیشرفت خوبی دنبال می شود و این پارک زیبا و تخصصی دهه فجر سال جاری 

به بهره برداری خواهد رسید.

آیین امضای سندهای همکاری توسعه 
اقتصــاد دانش بنیان در حــوزه صنایع 
فلزی و معدنی در حاشــیه دومین روز از 
بیستمین نمایشگاه بین المللی متالورژی 
علی آبادی،  با حضور عباس  ایران متافو، 
وزیر صنعت، معدن و تجــارت، روح اله 
دهقانی فیروزآبادی، معاون علمی، فناوری 
و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، 
محمدرضا موثقی نیا، معاون وزیر صمت 

و رئیس هیئت عامل ایمیدرو، عزت اله اکبری تالارپشتی، رئیس 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، محمدیاسر 
طیب نیا مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه و امیر خرمی شــاد 

مدیرعامل شرکت صنایع ملیّ مس ایران برگزار شد.
وزارت صمت و ایمیدرو به همراه شرکت  فولاد مبارکه و شرکت ملی صنایع 
مس ایران با معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهوری 
سند همکاری امضا کردند. همچنین تفاهم نامه در زمینه اقتصاد دانش بنیان و 
بومی سازی بین معاونت علمی، فناوری و دانش بنیان ریاست جمهوری، شرکت 
فولاد مبارکه و ایمیدرو امضا شــد.موافقت نامه همکاری مشــترک در زمینه 
هوشمندســازی معادن مس و تکمیل فناوری های وابسته بین معاونت علمی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، وزارت صنعت، معدن و تجارت، 
ایمیدرو و شرکت ملیّ صنایع مس ایران منعقد شد.تفاهم نامه همکاری احداث 
واحــد 300 هزار تنی برای فرآوری و نوآوری مواد معدنی هماتیتی به مگنتیتی 
به روش توســعه فناوری های RHF بین معاونــت علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان ریاست جمهوری، شرکت فولاد سنگان، هورمان صنعت شریف و 

شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه نیز به امضا رسید.
 تقدیر وزیر صمت از فولاد مبارکه 

برای حمایت از شرکت های دانش بنیان
عبــاس علی آبادی، وزیر صنعت، معدن و تجارت در آیین امضای ســندهای 
همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی و معدنی گفت: باید به 
سمت هوشمندی نوآوری و حضور در بازار است که مهم تر از ساخت داخل است. 

باید دنیا را در اختیار بگیرید و رهبری هوشمندانه داشته باشید و پیشران باشید.
وی افزود: اشتغال آفرینی هوشمندی است و استفاده وسیع از عقلانیت ضروری 
است. نوآوری محور اصلی همه حرکت هاست؛ امروز باید ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان را به صنایع بزرگ متصل کنیم تا بتوانیم از مسیر عقل آینده را بسازیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در حاشیه آیین امضای سندهای همکاری توسعه 
اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی و معدنی در جمع خبرنگاران با بیان این 
که اتصال شرکت های دانش بنیان به صنایع بزرگ اتفاق مبارکی است و این مهم 
نباید در حد سخنرانی و صحبت بماند، اظهار کرد: در این آیین 21 قرارداد منعقد شد 
که می تواند تحول چشم گیری را در خلق ثروت از مسیر دانش و فناوری رقم بزند.
وی در ادامه افزود: به شــرکت فولاد مبارکه بــه دلیل پیگیری و حمایت از 
دانش بنیان ها و به شرکت های دانش بنیان که توانستند اعتماد این شرکت را برای 

عقد قرارداد جلب کنند، تبریک می گویم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت درخصوص چگونگی رهبری هوشمندانه در حوزه 
صنعت خاطرنشان کرد: تا امروز ظرفیت های پژوهشی کشور در استخدام دیگران 
بوده است، حال وقت آن رسیده که ما این ظرفیت را استفاده کنیم. اگر قرار است 
ظرفیت های عقلانی و پژوهشی دنیا را برای رفع تقاضای خودمان بسیج کنیم، 
بهتر است از نظام مدیریت دانش داخلی استفاده کرده و آن را به سمت تقاضاهای 
داخلی و متناسب با فرهنگ خود و آنچه که می خواهیم در آینده بسازیم، سوق 

دهیم.
وزیر صنعت، معــدن و تجارت درخصوص نقــش دانش بنیان ها در رهبری 
هوشمندانه اذعان داشت: این شرکت ها بازیگران اصلی رهبری هوشمندانه هستند، 
این که ذهن همه ما در صنعت و بالاترین سطح دولت به این زمینه سوق پیدا 
کرده، فرصت مغتنمی برای نقش آفرینی دانش بنیان هاست و این امر همواره مورد 

تأکید مقام معظم رهبری بوده است.
فولادی های کشور به فولاد مبارکه نگاه می کنند

روح اله دهقانی فیروزآبادی، معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست 
جمهوری درآیین امضای سندهای همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه 
صنایع فلزی و معدنی گفــت: در دوره چهارم معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان ریاست جمهوری، دو رویکرد جدی و مستقل داریم که عبارت است 
از توســعه فناوری با نگاه کاشــتن برای آینده و ایجاد ستادهای توسعه اقتصاد 
دانش بنیان با هدف نفوذ فناوری ها به بخش های صنعت و اقتصاد واقعی کشور. 

قانــون جهش تولید دانش بنیــان که در مجلس 
شورای اسلامی به تصویب رسید، باقیات الصالحاتی 
برای این مجلس است و امیدوارم همه کسانی که 
در این حوزه دخیل هستند به این قانون پایبند باشند 
چراکه اجرای آن برکات زیادی در پی خواهد داشت.
وی افزود: 21 پروژه از 26 پروژه پیشنهادی فناورانه 
شــرکت فولاد مبارکه مورد تایید معاونت علمی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری قرار 
گرفته که نیازمند ۸60 میلیارد تومان سرمایه گذاری 
هستند و ما از آن ها حمایت می کنیم. جریانی که پشت سر این اتفاق ایجاد می شود، 
فولادی های کشور به فولاد مبارکه نگاه می کنند و این نگاه منجر به راه افتادن 
جریان خواهد شــد. شرکت ملیّ صنایع مس ایران نیز در همین مسیر در حال 
حرکت است. امیدوارم انعقاد قراردادهای امروز پربرکت و سبب خیر برای صنایع 

کشور باشد.
 ضرورت توجه به مباحث نوآورانه و خلاقانه

 در توسعه اقتصاد دانش بنیان صنایع فلزی و معدنی
محمدرضا موثقی نیا، معاون وزیر صمت و رئیس هیئت عامل ایمیدرو در آیین 
امضای ســندهای همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی و 
معدنی گفت: مباحث نوآورانه و خلاقانه در توسعه اقتصاد دانش بنیان صنایع فلزی 
و معدنی اهمیت زیادی دارد، چراکه دیگر نمی توانیم برای توســعه، به ابزارها و 

روش های سنتی تکیه کنیم.
وی در ادامه افزود: امضای ســندهای همکاری امروز، مسیر ما را برای ورود به 
نهضت توسعه و پیشرفت هموار می کند. تاکیدات مقام معظم رهبری بر ضرورت 
توجه به بخش معدن کشور، وظیفه ما را سنگین تر می کند تا در حلقه های مختلف 
معدن)از اکتشاف تا محصولات نهایی(، بتوانیم یک نهضت توسعه ای ایجاد کنیم.

 فولاد مبارکه درصدد یکپارچه سازی
 و مجموعه سازی شرکت های فناور کشور است

محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در آیین امضای سندهای 
همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه صنایع فلزی و معدنی گفت: فولاد 
مبارکه طی دهه های گذشته مسیر ادامه داری در حوزه نوآوری شروع کرده است؛ 
ساخت فولاد مبارکه از دهه 60 آغاز و در دهه 70 نیز تولید در این مجموعه شروع 
شد؛ امروز علی رغم همه محدودیت ها، دانش بهره برداری در این شرکت نهادینه 

شد و با 100 درصد ظرفیت در حال فعالیت است.
وی افزود: فولاد مبارکه در دهه 90 با مشکل تحریم مواجه شد و سطح و دانش 
بهره برداری آن نتوانست ارزش افزوده پایدار را تامین کند و اینجا بود که نهضت 
بومی سازی به مدد تحریم ها آغاز و دانش آن در این شرکت نهادینه شد؛ بالای 
90 درصد نیاز فولاد مبارکه داخلی ســازی شده و دانش بومی سازی نیز در این 

مجموعه نهادینه شده است.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: امروز در دهه چهارم فعالیت، 
همچنان نیاز به ارزش افزوده بیشتر هستیم و فراتر از نهضت بومی سازی، نیاز 
به نگاه رو به آینده هستیم. ضریب بهره برداری فولاد مبارکه 100 درصد است 
و این یکی از  رموز موفقیت و ســودآوری این شــرکت  است. ما هنوز توانایی 
توســعه تکنولوژی و خلق ارزش افزوده از طریق نوآوری و فناوری را نداریم و 
 همین امر ســبب شــده تا اســتفاده حداکثری از ظرفیت ها را در دســتور کار 

قرار دهیم.
وی اذعان داشت: امروز رقبای جهانی ما علاوه بر تولید فولاد، به اقدامات دیگر 
نوآورانه نیز می پردازند، بنابراین باید توسعه تکنولوژی و خلق ارزش افزوده از طریق 
نوآوری و دانش را دنبال کنیم. برای تولید حداکثری، زیرساخت های زیادی ازجمله 

توسعه ریلی و نیروگاهی رل ایجاد کرده ایم.
طیب نیا بیان کرد: فولاد مبارکه نیازمند زیرساخت های نوآوری و فناوری است 
و طی 1.5 ســال اخیر در این حوزه پرقــدرت ورود پیدا کرده و گام های جدی 
برداشته است. فولاد مبارکه درصدد ایجاد زیرساخت و فرایندسازی برای شروع 

راهی پرشتاب و پرخطر برای استفاده از ظرفیت های دانش بنیان هاست.
وی یادآور شد: فولاد مبارکه پس از انجام سرمایه گذاری های خطرپذیر، امروز 
در مرحله دوم درصدد طبقه بندی، یکپارچه سازی و مجموعه سازی شرکت های 
فناور است. در این مرحله باید کنسرسیوم های متشکل و هدفمندی شکل دهیم 
و زیرساخت های حوزه نوآوری و فناوری را ایجاد کنیم که این حرکت راهبردی و 

مبتنی بر مطالعات و تجربیات دهه های اخیر است.
طیب نیا پایان اضافه کرد: فولاد مبارکه از میان 200 شرکت دانش بنیان، در بیش 
از 2۸ شرکت با موضوعات آب و انرژی، معادن کم عیار، تامین تجهیزات و توسعه 

محصولات، سرمایه گذاری کرده است.

 تجلیل از کارفرمایان برتر حوزه تامین اجتماعی
 استان کرمانشاه

بلوارآیتاللهابوترابییزدامسالتکمیلمیشود

با حضور مسئولین؛

 تبریک وزیر صمت به فولاد مبارکه 
برای اتصال شرکت های دانش بنیان به صنعت فولاد

در حاشیه نمایشگاه متالورژی ایران متافو محقق شد؛

آییــن تکریم و معارفه مدیرعامل شــرکت برق 
منطقه ای خوزســتان برگزار و "علی اسدی" به 

عنوان مدیرعامل جدید این شرکت معرفی شد.
در این مراســم که با حضور آرش کردی مدیرعامل شرکت 
توانیر، محمد خانچی معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
خوزســتان، سردار عبدالرضا حاجتی مدیرکل بنیاد حفظ آثار و 
نشر ارزش های دفاع مقدس استان، مدیران صنعت آب و برق 
اســتان و جمعی از مسئولان در ساختمان امام رضا )ع( برگزار 
شد، محمود دشت بزرگ مدیرعامل سابق این شرکت با ارائه 
گزارشــی از دوران مسئولیت خود گفت: در طول 92 ماه دوره 
خدمت در برق منطقه ای خوزستان نسبت به قبل، طول، عرض 

و ویژگی های سازمان را با تلاش همکاران، تغییر داده ایم.
وی افزود: در این دوره خدمت، با احداث و توسعه 10۸ پست 
انتقال و فوق توزیع ۸700 مگاولت آمپر به ظرفیت شــبکه، با 
احــداث 59 خط حــدود هزار کیلومتر مدار به طول شــبکه، 
300کیلومتر هادی پرظرفیت، 400 کیلومتر فیبر نوری و افزایش 

مشترکین شرکت از 15 به 35 مشترک اتفاق افتاده است.
مدیرعامل سابق شــرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح 
کرد: در بخش بودجه جاری رشد 3 برابری، بودجه سرمایه ای 
و سرمایه گذاری 4 برابر رشد یافت و رتبه شرکت در بخش انتقال 

از چهارم به دوم در کشور ارتقا پیدا کرد.
دشت بزرگ با اشاره به استفاده از ظرفیت های بخش خصوصی 
و صنایع برای توسعه شبکه، اضافه کرد: تکمیل ساختمان امام 
رضا )ع(، احداث 4 نیروگاه DG، خرید تجهیزات 15 پســت 
GIS و آغاز عملیات اجرایی و بهره بــرداری تعدادی از آنها، 
ارتقای جایگاه شــرکت و کسب رتبه برتر در جشنواره شهید 
رجایی، کســب رتبه های برتر در بخش تحقیقات، آموزش، 
روابط عمومی، و بسیج در صنعت برق کشور و تبدیل وضعیت 
نیروهای ایثارگر و جذب نیروهای حراست را از دیگر اقدامات 

دوران مسئولیت خود برشمرد.
وی بیان کرد: صمیمانه از تعامل و همکاری مجموعه صنعت 
برق در استان و کارکنان شرکت برق منطقه ای خوزستان تشکر 
و قدردانی و از شــما درخواســت می کنم که نهایت تعامل و 

همکاری را با مدیرعامل جدید مجموعه داشته باشید.

"علی اسدی" مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز 
در این مراسم با بیان اینکه خوزستان مشهد شهیدان و افتخار 
ایران است، گفت: 30 سال در بدنه صنعت برق فعالیت کرده و از 

شرایط و وضعیت اطلاع کامل دارم.
وی با بیان اینکه شبکه برق خوزستان شبکه پیچیده ای بوده 
و در دوره مسئولیت آقای دشت بزرگ اتفاقات بسیار خوبی رقم 
خورده اســت، افزود: تابســتان را پیش رو داریم و لازم است 
برنامه های جدی در این زمینه برای عبور از پیک داشته باشیم 
و راه توســعه ای فعلی را ادامه دهیم. مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزستان با بیان اینکه خوزستان پیشران برق کشور 
اســت، تصریح کرد: برق در خوزستان به مثابه اکسیژن است 
که باید به بدن تزریق شود و از فردا به صورت جدی با تعامل 

همکاران، کار و فعالیت لازم را شروع خواهیم کرد.
اســدی اظهار کرد: شرکت برق منطقه ای خوزستان از بدنه 
کارشناسی قوی برخوردار است و با تمام وجود به اتفاق همکاران 
و تعامل و همگرایی با شرکت های تولید و توزیع، راهی که برای 
توسعه شبکه برق خوزستان شروع شده است را ادامه خواهیم داد.
وی تاکید کرد: با حمایت شرکت توانیر لازم است که طرح جامع 

برق منطقه ای خوزستان را تا افق سال 1410 تدوین و بازیابی 
کنیم. آرش کردی مدیرعامل شرکت توانیر نیز در این مراسم 
با بیان اینکه خوزستان به دلیل شرایطی که دارد محل آزمون 
مردان بزرگ اســت، گفت: به لحاظ حجم تاسیسات، نیروی 
انسانی، ظرفیت پست و خط، شاخص ها و پیک بار شرکت برق 
منطقه ای خوزستان دومین شرکت بزرگ برق کشور است و به 
لحاظ حساسیت های ویژه خدمتی برای مردم و تامین برق به 

دلیل طبیعی و غیرقابل تحمل بودن بی برقی، رتبه اول را دارد.
وی با بیان اینکه یکی از افتخارات جمهوری اسلامی ایران 
سرمایه گذاری در صنعت برق و رشد شاخص ها بوده که فراتر 
از رشــد جهانی است، افزود: از اســفند ماه 1394 که محمود 
دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان شد به 
وی توصیه کردیم که خوزســتان جای کار زیاد، توسعه سریع 
و فوری دارد و طی 7 ســال گذشته هیچ جای ایران به اندازه 
خوزستان در بحث شبکه ) پست و خط( توسعه پیدا نکرده است.
مدیرعامل شــرکت توانیر با بیان اینکه این اتفاق توسعه ای 
در خوزســتان باید رقم می خورد، ادامه داد: این توسعه به دلیل 
آسیب دیدگی زیرساخت ها، توسعه استان به ویژه توسعه صنایع 

بزرگ و وابستگی مردم به دلیل شرایط طبیعی به برق و پایداری 
شبکه، لازم بود که اتفاق بیفتد.

کردی اضافه کرد: بعد از اتفاقات سال 95 در زمینه بهره برداری 
شبکه به دلیل آلودگی و ریزگردها، اقدامات موثری بر روی شبکه 
برق استان انجام گرفته و اکنون بزرگترین ناوگان شستشوی 
مقره در اختیار شرکت برق منطقه ای خوزستان است که به دیگر 

نقاط کشور هم کمک می کند.
وی با اشاره به تعداد پست های GIS که در این دوره نصب 
شــده است، تصریح کرد: قبل از شروع پیک برای تامین برق 
3 استان تهران، مازندران و خوزستان هراس داشته ایم که اگر 
اتفاقی در شــبکه رخ دهد، وضعیت ما چگونه خواهد بود که با 
تلاش های انجام شده در راستای پایداری شبکه، در خوزستان 
خاموشی نداشتیم و این تاب آوری شبکه به دلیل حجم کارهایی 

بود که در سالیان اخیر در شبکه انجام شد.
مدیرعامل شرکت توانیر با بیان اینکه برق منطقه ای خوزستان 
اکنون یک برق منطقه ای در تراز اول در کشور می دانم، گفت: از 
محمود دشت بزرگ به دلیل اقدامات این سال ها قدردانی می کنم 
و این تغییرات مدیریتی که اتفاقی طبیعی است به دلیل انتقال 

تجربیات صورت گرفته است.
کردی اظهار کرد: مدیرعامل جدید شــرکت برق منطقه ای 
خوزســتان فردی با تجربه است که در برق منطقه ای غرب با 
حوزه عملکرد 3 استان فعالیت کرده و با ادبیات صادراتی و مرزی 
که شــبیه خوزستان است، آشنایی کامل دارد و در استان های 
کرمانشاه، کردستان و ایلام سابقه موفق و درخشانی به ثبت 
رسانده است. وی افزود: نگاه وزیر و صنعت برق به خوزستان 
ویژه اســت و در کمیته توسعه شبکه و کمیته توزیع، 2 مدیر 
صنعت برق خوزستان به دلیل همین اهمیت ویژه عضو هستند.

محمد خانچی معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
خوزستان و سردار عبدالرضا حاجتی مدیرکل بنیاد حفظ آثار و 
نشر ارزش های دفاع مقدس استان دیگر سخنرانان این مراسم 
تکریم و معارفه بودند که با توصیف خوزستان و اهمیت شبکه 
برق استان، از تلاش های محمود دشت بزرگ قدردانی و برای 
علی اسدی مدیرعامل جدید شرکت برق منطقه ای خوزستان 

آرزوی موفقیت کردند.
کیوان خورســند معاون منابع انسانی شرکت برق منطقه ای 
خوزستان نیز به نیابت از کارکنان شرکت، از تلاش های محمود 

دشت بزرگ قدردانی و به علی اسدی خوشامد گویی گفت.
بر اساس این گزارش در پایان مراسم، لوح  تقدیرهایی از سوی 
آرش کردی مدیرعامل شرکت توانیر و معاونان و مدیران شرکت 
برق منطقه ای خوزستان به پاس خدمات صادقانه، به محمود 
دشــت بزرگ تحویل داده شد.آرش کردی مدیرعامل شرکت 
توانیر همچنین طی حکمی "علی اســدی" را برای مدت 2 
سال به عنوان مدیرعامل جدید شرکت برق منطقه ای خوزستان 
منصوب کرد.قابل ذکر است حاضرین در این مراسم با حضور در 
یادمان شهدای گمنام شرکت برق منطقه ای خوزستان بر مزار 

شهید گمنام به قرائت دعا و فاتحه پرداختند.
بر اساس این گزارش، علی اسدی مدیرعامل جدید شرکت 
برق منطقه ای خوزستان پیش از این مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای غرب بوده است.گفتی است، محمود دشت بزرگ که از 
اسفند 1394 تاکنون مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
بوده، به عنوان مدیرعامل جدید شرکت برق منطقه ای گیلان 

منصوب شده است.

آیین تکریم و معارفه مدیر عامل جدید شرکت برق منطقه ای خوزستان برگزار شد

جنسمصوباتسفردومرئیسجمهوربهاستانبیشترمجوزیبودهاست
استانداریزد:

یزد- صادقی مقدم - اســتاندار یزد با بیان اینکه عزم جدی دولت و استان تحقق و اجرای 
مصوبات سفرهای رئیس جمهور در طول عمر دولت سیزدهم است، گفت: تاکنون اتفاقات 
بسیار خوبی رقم خورده اما تلاش خواهیم کرد با جذب منابع بیشتر شاهد تسریع در تکمیل، 

افتتاح و بهره مندی مردم از ثمرات این پروژه ها باشیم.
، “ مهران فاطمی » در نشست بررسی میزان پیشرفت مصوبات سفر دور اول و نیز توافقات مجوزی دور دوم سفر 
رئیس جمهور به استان و سفر استاندار به شهرستان های استان و محلات شهر یزد افزود: سفرهای استانی رئیس 
جمهور یکی از مهمترین اقدامات دولت سیزدهم است و رئیس جمهور در همان سال اول آغاز به کار دولت به همه 

استان ها سفر کرد و دور دوم سفرها نیز در حال انجام است.وی با اشاره به 150 مصوبه دور اول سفر رئیس جمهور 
به استان با حجم  7 هزار و 672 میلیارد تومان، گفت: تعهدات سازمان برنامه و بودجه کشور نیز حدود 3 هزار میلیارد 
تومان بوده که تاکنون 2 هزار و 660 میلیارد تومان آن محقق و حدود 90 درصد تعهدات اجرایی شده است.فاطمی در 
ادامه به 9۸ مصوبه دور دوم رئیس جمهور به استان با حجم ریالی 4 هزار و 645 میلیارد تومان اشاره و خاطرنشان کرد: 
مصوبات این سفر نیز اخیرا ابلاغ شده و در حال پیگیری است.وی با بیان اینکه جنس مصوبات سفر دوم رئیس جمهور 
به استان بیشتر مجوزی بوده است، گفت: برای مثال به مجموعه ورزش و جوانان این اختیار داده شد تا 5 هکتار از 
اراضی در اختیار خود به ارزش هزار میلیارد تومان را در قالب طرح مولدسازی اموال مازاد دولتی فروخته و در حوزه های 

زیرساختی هزینه کند. فاطمی ادامه داد: همچنین در این سفر ،مجوز تامین چند هزار میلیارد تومان منابع جهت 
تکمیل و افتتاح پروژه های نیمه تمام حوزه آموزش و پرورش از محل مولدسازی اموال مازاد دولتی صادر شده است.

استاندار یزد به انعقاد 21 تفاهمنامه اقتصادی به ارزش 140 هزار میلیارد تومان در سفر دوم رئیس جمهور به استان 
اشاره و عنوان کرد: در این رابطه مجموعه های سرمایه گذاری اعلام آمادگی کردند تا در حوزه های مختلف در استان 
سرمایه گذاری کنند.وی با اشاره به برگزاری مستمر جلسات پیگیری مصوبات سفرهای استانی دولت سیزدهم، تصریح 
کرد: چندین دستگاه اجرایی تک تک مصوبات سفرهای رئیس جمهور و مصوبات سفرهای شهرستانی مجموعه 

استان را به صورت دقیق مورد پیگیری قرار دادند.
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